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Protokół nr 4/2022 

z posiedzenia Komisji Statutowej 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 

w dniu 8 lipca 2022 r. 

 

 

 

Realizowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji Statutowej Rady Powiatu 

Nowosądeckiego. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany 

uchwały Nr 177/XVIII/16 Rady Powiatu Nowosądeckiego z dnia 16 września 2016 r. 

w sprawie likwidacji Zespołu Ekonomicznej Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych 

w Starym Sączu i utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej „Powiatowe 

Centrum Usług Wspólnych w Starym Sączu” oraz nadania jej statutu. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Nowosądeckiego w sprawie zmiany 

statutu Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Starym Sączu. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Przemysław GAJOWSKI otworzył posiedzenie  

i przywitał obecnych. 

 

W posiedzeniu brało udział 4 członków Komisji oraz zaproszeni goście: 

Antoni KOSZYK  – Wicestarosta Nowosądecki   

Monika DZIEDZINA  – Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego 

Elżbieta CIURKA – Dyrektor Powiatowego Centrum Usług Wspólnych 

                            

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Przemysław GAJOWSKI przedstawił porządek 

posiedzenia i poddał go pod głosowanie. 

 

Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Przemysław GAJOWSKI poddał pod głosowanie 

protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Statutowej Rady Powiatu Nowosądeckiego. 

 

Protokół został jednogłośnie przyjęty. 
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Ad 3. 

Przewodniczący Komisji Przemysław GAJOWSKI poprosił Panią Elżbietę Ciurkę Dyrektora 

Powiatowego Centrum Usług Wspólnych o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Usług Wspólnych Elżbieta CIURKA wyjaśnił, że zmiana 

dotyczy zmiany siedziby jednostki ze Starego Sącza na Nawojową. Poinformowała także, że w 

przekazanym projekcie uchwały wkradł się błąd redakcyjny. Widnieje bowiem w paragrafie 2 zapis 

„Przewodniczącemu Powiatu Nowosądeckiemu”, powinno być natomiast „Przewodniczącemu 

Rady Powiatu Nowosądeckiego”. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Przemysław GAJOWSKI poddał 

pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały. 

Projekt w/w uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad 4. 

Przewodniczący Komisji Przemysław GAJOWSKI poprosił Panią Elżbietę Ciurkę Dyrektora 

Powiatowego Centrum Usług Wspólnych o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Usług Wspólnych Elżbieta CIURKA wyjaśniła, że w związku 

ze zmianą siedziby PCUW niezbędne jest uaktualnienie statutu. Projekt uchwały uwzględnia ww. 

zmianę oraz dostosowanie dotychczasowych postanowień statutu. Przedstawiła także przekazane 

autopoprawki do uchwały, które obejmują zmianę tytułu na „w sprawie zmiany statutu 

Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Nawojowej” oraz w zakresie podstawy prawnej. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Przemysław GAJOWSKI zadał pytanie dotyczące 

autopoprawki w zakresie podstawy prawnej. 

 

Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego Monika DZIEDZINA wyjaśniła, że autopoprawka 

w zakresie podstawy prawnej dotyczy uaktualnienia publikatorów. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Przemysław GAJOWSKI poddał 

pod głosowanie projekt przedmiotowej uchwały. 

Projekt w/w uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący Komisji Przemysław GAJOWSKI skierował pytanie do Wicestarosty 

Nowosądeckiego Antoniego Koszyka dotyczące remontu mostu w Bereście. 

 

Wicestarosta Nowosądecki Antoni KOSZYK wyjaśnił, że został ogłoszony przetarg. Odbyło się 

otwarcie ofert, były one o 700 tys. zł wyższe niż koszt zakładany w kosztorysach. W związku z tym 

przetarg został unieważniony. Były prowadzone negocjacje z wykonawcami dotyczące obniżenia 

ceny, ale wynosiły one ok. 70 tys. zł. Otworem stoi ponowne ogłoszenie przetargu. Nie ma jednak 

jeszcze decyzji w tej kwestii.  

 

Przewodniczący Komisji Przemysław GAJOWSKI zwrócił się do obecnych członków Zarządu 

o poparcie tej inwestycji.  

 

Członek Komisji Stanisław SUŁKOWSKI zadał pytanie dotyczące sytuacji Domu Wczasów 

Dziecięcych w Piwnicznej-Zdroju. 
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Wicestarosta Nowosądecki Antoni KOSZYK wyjaśnił, że na ten moment nie ma jeszcze opinii 

kuratora. 

 

Ad 6.  

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Przemysław GAJOWSKI podziękował wszystkim 

przybyłym za udział i zakończył posiedzenie. 

 

 

  

Przewodniczący 

Komisji Statutowej RPN 

 

Przemysław GAJOWSKI 

 

 

 

 
Protokół sporządziła: Monika Dyczek 

 

 

 

 

 

 


